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Z Á P I S 

z 19. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 12. 12. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

 

 

Úvodem vystoupil pěvecký sbor Magistrátu hl. m. Prahy pod názvem Karol, který nese 

jméno po své zakladatelce Karolíně Polverini. Pěvecký sbor je složený ze zaměstnanců 

úřadu. Prosincové zasedání Zastupitelstva HMP zahájil sbor zpěvem tří vánočních koled.  

 

 

Dle prezence bylo přítomno: 

         65 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

              (z toho 2 poslanci PS PČR) 

         28 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

              Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

           4 zástupci ředitele MHMP 

                                   32 ředitelů odborů MHMP  

                                                        22 ředitelů organizací HMP 

                       2 poslanci PS PČR (současně i členové ZHMP) 

                     15 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 167 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Mgr. Jan Čižinský – od 17 do 18,30 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 22 hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 17 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – od 20,30 do 23 hodin 

 

Ing. Alexandra Udženija – do 10 hodin 

 

Ing. David Vodrážka – od 13,30 do 15 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – do 9,30 hodin 

 

 

19. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9,06 hodin.   

 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 
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        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byli pověřeni Václav Bílek a Jan Wolf. 

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Mgr. Ing. Jaromír Beránek 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 49     PROTI: 2 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 2. prosince stanovila „Návrh programu jednání 19. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

Primátor hl. m. Prahy uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a to bod č. 

3, tisk Z-12744 „k návrhu na stanovení výše měsíční odměny za výkon funkce 

neuvolněným členům Zastupitelstva hl. m. Prahy a na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v 

kap. 09 a 10 v roce 2025” a konstatoval, že tisk je předkládán, aby bylo možné realizovat 

změnu výše odměn členům Zastupitelstva HMP od 1. 1. 2025. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I. náměstek primátora Hřib, 

náměstek primátora Hlaváček, v zastoupení náměstkyně primátora Udženija vystoupil 

radní Kovářík, radní Klecanda, radní Kovářík, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Filip Dvořák, 

Valerie Bromová 

 

 

http://www.praha.eu/
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V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, Scheinherr, Nacher, Nepil, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, Plesníková, Urban, Kolář, předseda výboru pro 

správu majetku ZHMP Benkovič, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Čapková, Čižinský, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, 

Drápalová, předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní Mazur, předsedkyně výboru 

pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 

Vedralová, Slabihoudek, náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro technickou 

infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Kordová Marvanová, náměstkyně primátora 

Komrsková, Kleslová, radní Zábranský, Tylová, Vodrážka, předseda výboru pro kulturu, 

památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, předseda výboru 

pro dopravu ZHMP Sedeke, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským 

částem ZHMP Bílek 

 

Přestávka do 11,33 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, náměstek primátora Hřib, Freitas Lopesová 

 

Přestávka do 12,13 hodin byla následně prodloužena do 12,20 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Kordová Marvanová, Freitas Lopesová, 

předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nacher, Tylová 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Portlíka – zařadit nový bod „Přiznávání mimořádných 

odměn zaměstnancům MHMP ředitelem úřadu, vyplácení odměn zaměstnancům MHMP 

ředitelem úřadu, vyplácení odměn 1. náměstkovi primátora Z. Hřibovi za výkon funkce 

člena představenstva společnosti PRE Holding a.s. a k chybně vyplaceným odměnám 

náměstkovi primátora Pospíšilovi“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 63   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra – zařadit tisk Z – 12859 „K porušení zákona 

ze strany ředitele magistrátu Martina Kubelky spočívající v nerovnosti poskytování odměn 

zaměstnancům“ jako 1. bod po bodu k rozpočtu 

PRO: 16  PROTI: 1   ZDR. 16 

Zmatečné 

Opakované hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra - zařadit tisk Z – 12859 „K 

porušení zákona ze strany ředitele magistrátu Martina Kubelky spočívající v nerovnosti 

poskytování odměn zaměstnancům“ jako 1. bod po bodu k rozpočtu 

PRO: 15 PROTI: 2  ZDR. 19 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „Odměna pro náměstka Hřiba od 

PRE Holding“, jako 1. bod náměstka Hřiba 

PRO: 16  PROTI: 3  ZDR. 9 

(Zmatečné, neboť návrh byl stažen) 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila – zařadit tisk Z – 12860 „K řešení situace s žáky 

s odlišným mateřským jazykem z Ukrajiny v pražských základních a mateřských školách“ 

jako 1. bod radního Klecandy 

PRO: 29   PROTI: 0    ZDR. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Dopravní podnik - 

netransparentní výběrová řízení na ředitele a 4 měsíce nefunkční výbor pro audit“ jako 1. 

bod náměstka Hřiba 

PRO: 29    PROTI: 1   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného a a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Katastrofální dopravní situace v Praze“ jako 1. bod náměstka Hřiba 

PRO: 17   PROTI: 8   ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Plesníkové, člena ZHMP Nachera, a člena ZHMP 

Koláře – zařadit tisk Z – 12816 „K situaci kolem kapacit středních škol“ jako poslední bod 

radního Klecandy 

PRO: 28  PROTI: 0   ZDR.18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – zařadit tisk Z – 12841 „K rezignaci I. náměstka 

primátora MUDr. Zdeňka Hřiba“ jako 1. bod po rozpočtu 

PRO: 17   PROTI: 12   ZDR. 7 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – zařadit tisk   Z – 12843 „K rezignaci 

náměstkyně primátora Ing. Jany Komrskové“ jako 1. bod po rozpočtu 

PRO: 16 PROTI: 16   ZDR. 4 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa, člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP 

Benkoviče - zařadit bod „Ke kultivaci veřejného prostoru na sídlištích a vytvoření Fondu 

pro budování parkovacích míst“ jako 1. bod náměstka Hřiba 

PRO: 17 PROTI: 4   ZDR. 20 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Čapkové - zařadit tisk Z – 12858 „k zákazu zcizení 

školských budov z majetku hl. m. Prahy“ jako 1. bod radního Klecandy 

PRO: 29 PROTI: 2   ZDR. 16 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Mareše – zařadit tisk Z – 12861 „K ocenění práce desítek 

tisíc dobrovolníků ve prospěch obyvatel hl. m. Prahy“ jako poslední bod pana primátora 

PRO: 64   PROTI: 1   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Brože - přeřadit z bloku informací tisk Z – 12791 „K 

podání komplexní a kompletní informace v souvislosti s trestní kauzou nazývanou 

„Dozimetr“ ve smyslu usnesení ZHMP č. 1/30 ze dne 24. 11. 2002“ do projednání před 

body radního Zábranského 

PRO: 29 PROTI: 0   ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu radního Mazura – zařadit do bloku informací nový bod, tisk Z – 12854 

„Výroční zpráva Pražského inovačního institutu, z.ú. za rok 2023“ 

PRO: 48 PROTI: 7 ZDR. 2 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy – vyřadit z bloku informací tisk Z – 12854 

„Výroční zpráva Pražského inovačního institutu, z.ú. za rok 2023“ 

PRO: 20 PROTI: 11 ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Slabihoudka a člena ZHMP Nepila - zařadit nový bod „K 

částečné revokaci usnesení ZHMP č. Z – 12703 - světelná závora Bohnice“ jako poř. č. 10 

PRO: 32 PROTI: 18 ZDR. 7 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Kordové Marvanové – zařadit bod „„Informace týkající 

se hloubkového auditu DPP, a. s., za období 2014 - 2022, jeho zveřejnění a dalšího 

postupu“ jako poslední bod I. náměstka Hřiba 

PRO: 31 PROTI: 0 ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – (osvojil si návrh Valerie Bromové – občanky 

HMP) zařadit bod „Jednací řád - Interpelace“ jako poslední bod radního Zábranského 

PRO: 28  PROTI: 0   ZDR.18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa a členky ZHMP Kleslové – zařadit bod 

„zdůvodnění nákupu bývalého majetku Jaromíra Soukupa za 649 milionů Kč“ jako 1. bod 

radního Zábranského 

PRO: 31  PROTI: 0   ZDR.6 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – zařadit tisk Z - 12844 „K vyvození politické 

odpovědnosti náměstkyně primátora Ing. Jany Komrskové za pana Mgr. Michala Kočího“ 

jako 1. bod po rozpočtu 

PRO: 3 PROTI: 9   ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera – zařadit bod „„Audit Správy pražských 

hřbitovů“ jako poslední bod náměstkyně primátora Komrskové 

PRO: 18 PROTI: 0   ZDR. 17 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 57 PROTI: 0 ZDR. 5 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Chabra – posunout časy projednávání u bodu „Návrhy, 

připomínky a podněty občanů hl. m. Prahy“ na časové rozmezí od 12,50 hodin do 13,35 

hodin a u bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ posunout časy projednávání 

na časové rozpětí od 13,35 hodin do 14,20 hodin 

Pro: 63 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil v 12,50 hodin bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů 

HMP.  

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

 

Přestávka do 14,20 hodin byla následně prodloužena do 14,30 hodin 
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Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    1 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2025, finančních vztahů k městským částem 

hl.m. Prahy z rozpočtu vl. hl.m. Prahy na rok 2025, rozdělení příspěvku na výkon státní 

správy ze státního rozpočtu městským částem hl.m. Prahy na rok 2025 a střednědobého 

výhledu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy do roku 2030 

 

  

   TISK:        Z - 12779 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  36        PROTI: 9         ZDRŽEL SE:  15   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/1 

Materiál uvedl radní Kovářík.  

 

Ke způsobu uplatňování pozměňovacích návrhů vystoupil předseda návrhového výboru 

Chabr. 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Zuzana Koleník, Eliška Šulcová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Nacher, Drápalová, Matějková, 

předseda výboru finančního ZHMP Brož, radní Kovářík, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, náměstek primátora 

Hřib, Gellová, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázga, Kolář, Nekolný, Hušbauer, Kleslová, Urban, 

Plesníková, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Kovářík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Procedurální hlasování předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a 

transparentnost ZHMP Arnotové na prodloužení tohoto jednání i po 19. hodině 

Pro: 38 Proti: 8 Zdr. 3 

Bylo přijato. 

 

Radní Kovářík ještě doplnil své závěrečné slovo. 

 

Přestávka do 17,50 hodin 

 

Po ukončení přestávky následovalo hlasování k předloženým pozměňovacím návrhům. 
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Hlasování ke společnému návrhu radního Kováříka a členky ZHMP Matějkové: 

„Návrh na úpravu rozpočtu vlastního hl.m.Prahy na rok 2025 ve smyslu snížení běžných 

výdajů v kap. 1016 ROZ – 10 - rezervy, ORG 0091601, UZ 3 - Neúčelová rezerva za 

současného zvýšení běžných výdajů v kap. 0516, nový ORG - Rezerva na granty v oblasti 

sociální, to vše v částce 65 000,0 tis. Kč“ 

Pro: 62 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Koláře: 

„úprava návrhu rozpočtu běžných výdajů. Přesun 15 mil. Kč z položky 0041943 Centrální 

Service Desk tak, že 5 mil. Kč navýší položku 0096101 Školské akce, sem., konfer., a 10 

mil. Kč navýší položku 0096124 Provozní náklady tělovýchovy a sportu v kap. 04“ 

Pro: 26 Proti: 0 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče: 

„snížení kapitálových výdajů v kapitole 02, investiční akce 0047029 – areál Motolské 

rybníky o 10 mil. Kč za současného zvýšení kapitálových výdajů v kapitole 10 – investiční 

akce 46697 – rezerva na kapitálové výdaje“ 

Pro: 17 Proti: 0 Zdr. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Matějkové: 

„návrh úpravy rozpočtu v příloze č. 2c, kdy z kapitoly 10 - Správce kapitoly 0013 - Zdeňka 

Kováříka, z rozpočtové akce č. 0091601 ROZ – 10 - rezervy se odečítá 65 000 tis. Kč a do 

kapitoly 05, kdy správcem je 0011 - Ing. Alexandra Udženija se přidává do MHMP - SOV 

akce č. 0098223 SOV – 05 - účelová rezerva na sociální granty nově 65 000 tis. Kč“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 23 

Nebylo přijato. 

 

K předloženému návrhu členky ZHMP Kleslové, která navrhla úpravu důvodové zprávy -

komentář ke kapitálovým výdajům k návrhu rozpočtu v kapitole 08 – Hospodářství, MHMP 

- HOM, v rámci Akce 0045184 - Výkupy pozemků, budov a staveb -  HOM, slova 

„Kodaňská 97, Vršovice a“ se zrušují 

K návrhu se vyjádřil radní Kovářík, který uvedl, že o důvodové zprávě se nehlasuje a 

konstatoval, že uvedený text byl vypuštěn. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Hušbauera: 

„úprava návrhu rozpočtu běžných výdajů, kdy v Kapitole 06, číslo akce: 0096220, 

Muzeum paměti XX. století, z.ú., se navrhuje snížit částku z 18 mil. Kč na 12 mil. Kč a 6 

mil. Kč převést do rezervy Kapitoly č. 10 000000003 - Neúčelová rezerva“. 

Pro: 23 Proti: 2 Zdr. 19 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Hušbauera: 

„Úprava návrhu rozpočtu kapitálových výdajů - převody kapitálových výdajů 2024-2025. 

Pokrácení převodu finančních prostředků z roku 2024 do roku 2025 pro Pražské 

společenství obnovitelné energie o 60,5 mil. Kč z 246,5 mil. Kč na 186 mil.  Kč. A to sice 

v Příloze č. 11a v Příloze č. 11b kapitola 2 Městská infrastruktura. Číslo akce: 0011131“ 

Pro: 16 Proti: 7 Zdr. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného: 

„zvýšení kapitálových výdajů v kap. 04, investiční akce 42843 Sportovní granty - investice 

zvýšit o 113 000 tis. Kč za současného snížení kapitálových výdajů v kap. 10, investiční 

akci 46697 Rezerva na kapitálové výdaje“ 

Pro: 27 Proti: 0 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu 

podnikání a inovací ZHMP Rázgy, která navrhla hlasovat po jednotlivých bodech: 

„v oblasti PN 1 Zdroj, odboru MHMP PRI, čísla akce 0095339, Běžné výdaje - Smart 

City“ a Ostatní záležitosti v dopravě, s názvem akce 002299 se zde navrhuje pokrátit o 

2027.15 tis. Kč a o 1000 tis. Kč. A pokrátit účelovou akci 002280 – Výzkum a vývoj 

v dopravě o 1027,15 tis. Kč a navýšit do investiční položky, číslo akce 0092109, INV – 04 

-  Běžné výdaje o 2027,15 tis. Kč a Sportovní zařízení v majetku obce, účel akce je 003412 

o položku 2027,15 tis. Kč“ 

Pro: 17 Proti: 1 Zdr. 32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy: 

„snížení v číslu akce 0096139, SML - 04 - Kampus Hybernská, z. ú. a pokrátit o 4400 tis. 

Kč a přidat do čísla akce 0096101 SML – 04 - Školské akce, semináře, konference v rámci 

003299 - Ostatní záležitosti vzdělávání částku 4400 tis. Kč“  

Pro: 17 Proti: 21 Zdr. 14 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy: 

„z kapitoly 08, číslo akce 0003809 - Ostatní výzkum a vývoj odvětvově nespecifikovaný 

snížit 3000 tis. Kč a přidat částku 3000 tis. Kč do čísla akce 0096138 v kapitole SML - 04 - 

Digitalizace zápisů do MŠ a výr. zpráv v rámci akce 003299 - Ostatní záležitostí 

vzdělávání“ 

Dále „přesun 12000 tis. Kč z kapitoly 08 - Pražský inovační institut. z.ú., číslo akce 

0095384 a navýšení v rámci čísla akce 0096124 v kapitole SML - 04 Provozní náklady 

tělovýchova a sport, 003419 Ostatní tělovýchovná činnost o 12000 tis. Kč“  

a „snížení kapitoly 08 čísla akce 0095389 - Ostatní výzkum a vývoje odvětvově 

nespecifikovaný v kapitole 08 - SmartCity - Hospodářství o 3000 tis. Kč a navýšení v 

kapitole 05 číslo akce 0092110, Zdravotnická záchranná služba pod číslem akce 003533 o 

3000 tis. Kč“  

Pro: 17 Proti: 5 Zdr. 29 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy: 

„snížení v rámci čísla akce 0040099 v rámci 006171 - Činnost místní správy o 14900 tis. 

Kč z 0040099 – Portály, weby a mobilní aplikace a navýšení v rámci kapitoly 05, ZDR - 

čísla akce 0098102 – 003545 - Programy paliativní péče, ZDR – 05 - Individuální dotace o 

14900 tis. Kč“ 

Pro: 17 Proti: 0 Zdr. 31 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Rázgy: 

„snížení v rámci kapitoly 08 PŘI – 08 - Individuální dotace, číslo akce 009538302 - 

Ostatní výzkum a vývoj odvětvově nespecifikovaný – 000000120 – Individuální dotace 

z rozpočtu HMP – neinvestiční o 1500 tis. Kč a navýšení v rámci kapitoly 07 – BEZ – 

Běžné výdaje – 0093906, číslo akce 005213 – Krizová opatření o 1500 tis. Kč“ 

Pro: 17 Proti: 1 Zdr. 32 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče: 

„zvýšení kapitálových výdajů v kap. 03, v rámci investiční akce 47236 P+R Běchovice 

KSND o 4 480 tis. Kč,  investiční akce 47237 P+R Horní Počernice o 29 770 tis. Kč a 

investiční akce 47238 P+R Slivenec o 28 600 tis. Kč za současného snížení kapitálových 

výdajů v kap. 10, investiční akce 46697 Rezerva na kapitálové výdaje“ 

Pro: 29 Proti: 0 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče: 

„zvýšení kapitálových výdajů v kap. 03, investiční akce 43776 P+R Depo Zličín o 47 500 

tis. Kč za současného snížení kapitálových výdajů v kap. 10, investiční akce 46697 

Rezerva na kapitálové výdaje“ 

Pro: 29 Proti: 0 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa, který požádal o 

hlasování po částech usnesení, kde byly návrhy na úpravu rozpočtu a dále ukládací části k 

jednotlivým věcem, týkajícím se Fondu rozvoje dostupného bydlení: 

 

„III. schvaluje  

12. návrh na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2025 ve smyslu zvýšení 

rezervy Fondu rozvoje dostupného bydlení na území hl. m. Prahy v kapitole 0811 – OBF 

MHMP, pol. 8115 - Změna stavu krátkodobých prostředků na bank. Účtech, UZ 12 - Fond 

rozvoje dostupného bydlení na území hl. m. Prahy o 500 000,0 tis. Kč za současného 

zvýšení rozpočtu příjmů v kap. 1028 - DPC MHMP, pol. 1111 - Daň z příjmů fyzických 

osob ze závislé činnosti a funkčních požitků, UZ 2 – Obec“ 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa: 

„V. ukládá  

1. Radě hl. m. Prahy  

3. zajistit analýzu čerpání prostředků Fondu rozvoje dostupného bydlení na území hl. m. 

Prahy s cílem prověřit efektivitu vynakládaných prostředků a dopad na rozvoj dostupného 

bydlení a předložit ji Zastupitelstvu HMP  

Termín: 28. 2. 2025“ 

Pro: 18 Proti: 1 Zdr. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa: 

„V. ukládá  

1. Radě hl. m. Prahy  

(původní bod 4., nově bod 3.) 

zapracovat závěry analýzy dle bodu V.1.3. tohoto usnesení do návrhu úpravy Statutu 

Fondu rozvoje dostupného bydlení na území hl. m. Prahy za účelem zvýšení účinnosti 

vynakládaných prostředků a posílení možností získání dostupného bydlení v hl. m. Praze a 

předložit jej Zastupitelstvu hl. m. Prahy 

Termín: 28. 2. 2025“ 

Pro: 19 Proti: 0 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Drápalové: 

úprava návrhu rozpočtu běžných výdajů vl. hl. m. Prahy (příloha č. 2c) 

„v Kapitole 10, Správce: 0013 - Ing. Zdeněk Kovářík,  

ROZ MHMP, akce číslo 0091601 ROZ – 10 - rezervy, 000000003 - Neúčelová rezerva 

snížit o 300 000 tis. Kč a upravit rozpočet kapitálových výdajů vl. hl. m. Prahy (příloha č. 

2d)  

„v Kapitole 01, Správce: 0004 - doc. Ing. arch. Petr Hlaváček, IPR PRAHA, akce číslo 

0044553 Areál Emauzy- rekonstrukce navýšit o 300 000 tis. Kč“  

Pro: 15 Proti: 1 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra, který požádal o hlasování po jednotlivých 

položkách: 

Úprava návrhu rozpočtu kapitálových výdajů vl. hl. m. Prahy (Příloha č. 2d) 

Kapitola 03, Správce: 0014 – MUDr. Zdeněk Hřib 

MHMP ODO SK, akce číslo 006925 Libeňský most snížit celkově o 250 000 tis. Kč  

a bude se přidávat do jednotlivých akcí: 

MHMP ODO, nová akce Tangenciálně-okružní kolejová doprava navýšit o 5 000 tis. Kč, 

snížit o 5 000 tis. Kč Libeňského mostu“ 

Pro: 20 Proti: 0 Zdr. 24 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„v rámci Dopravního podniku Praha, akce číslo 0045531 tramvajová trať Malovanka – 

Strahov navýšit o 35 000 tis. Kč.  

O 35 000 tis. Kč snížit u akce číslo 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 21 Proti: 1 Zdr. 25 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„posílení investiční akce číslo 0044735 Horoměřická, BUS – pruh zvýšit o 40 000 tis. Kč a 

snížit o 40 000 tis. Kč u akce 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 24 Proti: 0 Zdr. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„posílení investiční akce číslo 0005910 Zlepšení infrastruktury MHD zvýšit o 50 000 tis. 

Kč a snížit tuto částku u akce 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 28 Proti: 1 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„posílení investiční akce číslo 0004347 Akce pro BESIP zvýšit o 50 000 tis. Kč a 

snížit tuto částku u akce 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 25 Proti: 0 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„u akce číslo 0004346 Infrastruktura pro chodce a cyklisty zvýšit u této investiční akce o 

50 000 tis. Kč a snížit tuto částku u akce 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 15 Proti: 0 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra: 

„u akce číslo 0042794 Náplavka Ledárny zvýšit u této investiční akce o 20 000 tis. Kč a  

snížit tuto částku u akce 0006925 Libeňský most“ 

Pro: 25 Proti: 0 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal náměstek primátora Hlaváček. 

    2 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na pověření plněním některých úkolů při řízení Městské policie hlavního města 

Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12829 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/2 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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(Primátor hl. m. Prahy doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. pogratuloval současnému 

náměstkovi pro výkon služby Mgr. Ludvíku Klemovi, který byl pověřen řízením organizace 

od 1. června letošního roku a byl vybrán na pozici ředitele pražských strážníků jako 

nejvhodnější uchazeč) 

 

 

    3 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na stanovení výše měsíční odměny za výkon funkce neuvolněným členům 

Zastupitelstva hl. m. Prahy a na úpravu rozpočtu vl. hl. m. Prahy v kap. 09 a 10 v roce 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12744 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/3 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. V průběhu projednávání bodu opakovaně 

převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a opakovaně převzal řízení schůze 

taktéž primátor hl. m. Prahy. 

    4 

 

zastupitel Portlík 

 

Přiznávání mimořádných odměn zaměstnancům MHMP ředitelem úřadu, vyplácení odměn 

zaměstnancům MHMP ředitelem úřadu, vyplácení odměn 1. náměstkovi primátora Z. Hřibovi 

za výkon funkce člena představenstva společnosti PRE Holding a.s. a k chybně vyplaceným 

odměnám náměstkovi primátora Pospíšilovi 

 

  

   TISK:        Z - 12863 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/4 

Materiál uvedl člen ZHMP Portlík. Poté vystoupil Mgr. Rudolf Kramář, Ph.D. – pověřený 

řízením odboru právní podpory MHMP.  

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Čižinský, předseda výboru 

kontrolního ZHMP Prokop, primátor hl. m. Prahy, Nacher. V rámci diskuse vystoupil Ing.  

Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy a Ing. Josef Tunkl - ředitel odboru 

bytového fondu MHMP. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Bodeček, Zajíček, předsedkyně 

výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, 
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Zelenka, Drápalová, Nepil, Kleslová, náměstek primátora Hřib, náměstek primátora 

Pospíšil 

 

Procedurální hlasování – umožnit přednostně vystoupit náměstkovi primátora Pospíšilovi, 

a to vzhledem k tomu, že od 21 hodin se na část jednání omluvil a v souvislosti 

s projednávaným bodem bylo opakovaně zmíněno jeho jméno 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Přestávka od 20,18 do 20,23 hodin 

 

Po ukončení přestávky v pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek 

primátora Pospíšil, Scheinherr, Nacher, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, náměstek primátora Hřib, Nepil, radní 

Zábranský. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. 

m. Prahy. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Kolář, Freitas Lopesová, předseda výboru 

pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru finančního ZHMP Brož, Vodrážka, 

předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací 

ZHMP Rázga, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP 

Bílek, Čižinský, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Kleslová, 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, Urban, radní Kovářík, Tylová, 

předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP Arnotová, 

Drápalová, Zelenka 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka na ukončení 

diskuse 

Pro: 32 Proti: 10 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh radního Kováříka na ukončení diskuse 

Pro: 40 Proti: 6 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Portlík, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Přestávka 22,45 – 23,04 hodin byla následně prodloužena do 23,15 hodin 

 

Náměstek primátora Hřib – požádal hlasovat o jednotlivých návrzích zvlášť: 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba ve znění: 

„ZHMP I. konstatuje, že případ neadekvátních odměn pro asistentku ředitele Magistrátu 

ohrožuje důvěru občanů a zaměstnanců Magistrátu ve spravedlivé odměňování ve stejné 

výši za podobnou práci a odpovědné nakládání s veřejnými prostředky“ 

Pro: 22 Proti: 0 Zdr. 4 

Nebylo přijato. 
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Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba ve znění: 

„ZHMP II. ukládá Radě HMP zajistit nestranné prověření rozdělování odměn, jejich úprav 

či jiných personálních opatření ze strany ředitele Magistrátu 

Kontrolní termín: 1. 4. 2025“ 

Pro: 23 Proti: 0 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa, který požádal o 

hlasování po částech, ve znění: 

„ZHMP konstatuje, že 1. Zdeněk Hřib zcela znevážil důvěryhodnost instituce radního hl. 

m. Prahy svými prohlášeními, že si nevšiml 56 tisíc Kč měsíčně, které mu několik měsíců 

chodily neoprávněně na účet 

2. v podobné kauze byl pravomocně odsouzen bývalý radní Prahy Karel Březina“ 

Pro: 14 Proti: 11 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa ve znění: 

„ZHMP vyzývá  

1. Zdeňka Hřiba ke zveřejnění veškerých dokumentů a konkrétních údajů týkajících se 

kauzy neoprávněně pobíraných odměn z Pražské energetiky holding, a. s. (dále PREH) 

Zejména zápisy z představenstva a dozorčí rady PREH, které se týkají této kauzy, smlouvu 

o výkonu funkce, smlouvu o narovnání, výpisy z bankovního účtu, kdy a v jaké výši byla 

částka vrácena 

2. vyzývá Radu HMP  

o právní analýzu, zda nevznikla společnosti PREH škoda, např. pokud by nebyly vráceny 

povinné odvody vyplacené k neoprávněné odměně 

3. vyzývá Radu HMP zajistit odvolání MUDr. Zdeňka Hřiba z orgánu PREH 

Termín: 27. 3. 2025“ 

Pro: 24 Proti: 8 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru kontrolního ZHMP Prokopa ve znění: 

„ZHMP ukládá  

1. kontrolnímu výboru důkladně vyšetřit záležitost neoprávněně pobíraných odměn MUDr. 

Zdeňka Hřiba z PREH 

2. informovat ZHMP o výsledku šetření 

Termín: 27. 3. 2025“ 

Pro: 25 Proti: 4 Zdr. 5 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka, který 

požádal o hlasování po částech, ve znění: 

„ZHMP I. ukládá primátorovi hl. m. Prahy zadat procesně právní analýzu systému 

poskytování odměn zaměstnancům MHMP“ 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka ve znění: 

„ZHMP II. doporučuje řediteli MHMP zpracovat návrh pravidel pro odměňování 

zaměstnanců MHMP“ 

Pro: 57 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro strategické investice ZHMP Portlíka ve znění: 

„ZHMP III. ukládá řediteli MHMP prostřednictvím Rady hl. m. Prahy informovat o 

splnění bodu II. tohoto usnesení 

Kontrolní termín: 31. 3. 2025“ 

Pro: 50 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra, který požádal o hlasování po arabských 

bodech, ve znění: 

„ZHMP I. konstatuje, že  

1. ředitel Martin Kubelka porušil zákon o ochraně osobních údajů během jednání 

zastupitelstva“ 

Pro: 21 Proti: 3 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra ve znění: 

ZHMP I. konstatuje, že  

2. mimořádné odměny udělené ředitelem Martinem Kubelkou v roce 2023 byly 

v projednávaném případě excesivní a neadekvátní“ 

Pro: 25 Proti: 1 Zdr. 1 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Scheinherra ve znění: 

ZHMP II. vyzývá  

ředitele Martina Kubelku k odstoupení z funkce vzhledem k opakovaným manažerským 

selháním ve vedení úřadu“ 

Pro: 19 Proti: 7 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    5 

 

zastupitel Mareš 

 

k ocenění práce desítek tisíc dobrovolníků ve prospěch obyvatel hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12861 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/5 

Materiál uvedl člen ZHMP Mareš. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Nacher, Nepil, Matějková, radní Kovářík, Zelenka  

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Mareš, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

člen ZHMP Mareš požádal o samostatné hlasování po jednotlivých bodech, ve znění: 

„ZHMP I. vyjadřuje vděčnost a podporu všem více než 65 tisícům obyvatel hl. m. Prahy 

zapojeným do dobrovolnických aktivit, zejména pak 17 tisícům dobrovolníků, kteří v 

Praze koncepčně působí ve více než stovce různých dobrovolnických organizací“ 

Pro: 55 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o textu usnesení ve znění:  

„ZHMP II. pověřuje zmocněnce pro oblast dobrovolnictví, rodinná centra a zdravotní 

prevenci, pověřeného usnesením ZHMP č. 1/89 ze dne 16. 2. 2023, aby zakotvil 

systémovou podporu dobrovolnictví do nově vznikající Koncepce rodinné politiky HMP 

pro další období a jednal o odpovídajících zdrojích pro její naplňování“ 

Pro: 53 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    6 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících na období  

od 1. 1. 2025 do 30. 6. 2047 s Dopravním podnikem hl. m. Prahy, akciovou společností 

 

  

   TISK:        Z - 12749 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/6 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, radní Kovářík, předseda výboru pro 

dopravu ZHMP Sedeke, Urban, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Scheinherr, 

náměstek primátora Hřib, Kolář 

 

V rámci závěrečného slova vystoupil radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    7 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k záměru odboru ODO MHMP na realizaci veřejné zakázky „Výběr dopravce pro uzavření 

smlouvy o veřejných službách v přepravě cestujících po železnici na vybraných linkách 

velkokapacitními elektrickými jednotkami“ 

 

  

   TISK:        Z - 12684 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/7 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke, 

předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, Vodrážka, 

radní Kovářík, Scheinherr, Urban, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop,  

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3106 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 10) 

 

  

   TISK:        Z - 11526 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 44         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 9    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3233 (fáze  „návrh" +  „OOP", vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z - 12441 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO: 33         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 11    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   10 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3110 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 10) 

 

  

   TISK:        Z - 12661 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/10 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   11 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3446 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 25) 

 

  

   TISK:        Z - 12664 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI:  0      ZDRŽEL SE:  16   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/11 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   12 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3896 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12789 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/12 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   13 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3532 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 28) 

 

tisk stažen dne 12. 9. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12419 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   53       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/13 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   14 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu na poskytnutí účelové individuální investiční dotace, uzavření Veřejnoprávní 

smlouvy o poskytnutí dotace a Smlouvy o majetkoprávním vypořádání pro realizaci stavby 

"Podjezd Bubny" v souvislosti s akcí "Vltavská filharmonie“ v rámci stavby "Modernizace 

trati Praha - Bubny (včetně) Praha - Výstaviště (včetně)" mezi hl. m. Prahou a Správou 

železnic, státní organizací 

 

  

   TISK:        Z - 12746 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 2   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/14 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Čižinský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   15 

 

náměstek primátora Hlaváček 

radní Kovářík 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí nemovitých věcí v k. ú. Žižkov, z vlastnictví společnosti České 

dráhy, a.s. do vlastnictví hl.m. Prahy (lokalita Nákladové nádraží Žižkov) a k návrhu na 

úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12821 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/15 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Scheinherr, Čižinský, radní Zábranský, radní 

Kovářík, náměstek primátora Hlaváček, Nepil, předseda výboru pro energetiku ZHMP 

Chabr, předseda výboru pro bezpečnost a pro prevenci kriminality ZHMP Ptáček, předseda 

výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

Drápalová, Zeman, předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Hlaváček, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila na doplnění usnesení ve znění: 

„II. ukládá Radě hl. m. Prahy  

2. připravit ekonomický model provozu nabývaných budov a předložit ho Radě hl. m. 

Prahy ke schválení 

Termín: 30. 6. 2025“ 

Pro: 56 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského na doplnění usnesení ve znění:  

„ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy, aby zajistila, že pokud vzniknou v Nákladovém nádraží 

Žižkov školské kapacity, půjde o školské subjekty zřizované hl. m. Prahou či městskou 

částí“ 

Pro: 24 Proti: 1 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 6/2016 Sb.  

hl. m. Prahy, kterou se vyhlašuje závazná část plánu odpadového hospodářství  

hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12783 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/16 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný 

prostor a pohřebnictví ZHMP Kubesa, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, Tylová, náměstkyně primátora Komrsková, Nepil, 

Nacher, radní Kovářík, 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Komrsková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška hlavního města 

Prahy č. 20/2022, o stanovení obecního systému odpadového hospodářství hlavního města 

Prahy (vyhláška o odpadech) 

 

  

   TISK:        Z - 12787 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  35        PROTI:  1        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/17 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP 

Kubesa 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Komrsková, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Hlasování o návrhu předsedy výboru pro správu majetku ZHMP Benkoviče: 

vypustit v části § 4 a 14 odst. 1 uvedených ve třetím odstavci návrhu vyhlášky 20/2022, a 

sice § 4 by zněl bez doplnění věty: „Maximální úhrn 750 kg a § 14 odst. 1 by zněl tak, že 

se vypouští snížení limitu pro bezplatné odevzdání stavebních a demoličních odpadů na 4 

m3“ 

Pro: 11 Proti: 1 Zdr. 16 

Nebylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   18 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Botanická zahrada hl. m. Prahy, 

Trojská 800/196, 171 00 Praha 7, IČO: 00064572 

 

  

   TISK:        Z - 12710 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/18 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 
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V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   19 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Městská knihovna v Praze 

 

  

   TISK:        Z - 12822 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/19 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Zdravotnická 

záchranná služba hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12745 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/20 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na zajištění a financování lékařské pohotovostní služby hlavním městem Prahou na 

rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12627 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   22 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb na území hl. m. Prahy na období 2025 - 2027 a 

Pověření k poskytování služby obecného hospodářského zájmu 

 

  

   TISK:        Z - 12773 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Matějková, Zelenka, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, Freitas Lopesová 

 

Závěrečné slovo přednesla náměstkyně primátora Udženija, která reagovala na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí individuální neinvestiční dotace žadateli Všeobecná fakultní 

nemocnice a k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kap. 05  

na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12831 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/23 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Zelenka. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 

DOT/61/04/017160/2024 s příjemcem dotace spolkem Spartak Hrdlořezy, z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12755 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/24 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace 

č. DOT/61/04/017170/2024 se spolkem Tenisový klub Hanspaulka, z.s. 

 

  

   TISK:        Z - 12788 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/25 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na zřízení příspěvkové organizace Gymnázium se sportovní přípravou Šeberov 

 

  

   TISK:        Z - 12759 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/26 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

radní Klecanda 

 

k revokaci usnesení Zastupitelstva HMP č.18/21 ze dne 21.11.2024 k návrhu Smluv o 

partnerství s finančním příspěvkem mezi hl. m. Prahou a partnery projektu financovaného z 

Operačního programu Jan Amos Komenský pro projekt "Implementace dlouhodobého záměru 

vzdělávání hlavního města Prahy" - iDZ Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12835 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/27 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 4 

 

  

   TISK:        Z - 12763 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/28 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   29 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových dotací 

městským částem hl.m. Prahy obdržených jako výnos daně z hazardních her v období  

od 01.06.2024 do 30.11.2024 

 

  

   TISK:        Z - 12828 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/29 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v roce 2024 na základě zpřesnění 

nevyčerpaných neinvestičních dotací poskytnutých MČ hl. m. Prahy na realizaci opatření pro 

pražské domácnosti ohrožené inflací 

 

  

   TISK:        Z - 12837 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/30 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení Strategické koncepce rozvoje Holešovické Tržnice do roku 2038 

 

  

   TISK:        Z - 12471 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/31 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Kaštovský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 32 – 50 

Pro: 41 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

   32 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání části pozemku parc. č. 2584/3 k.ú. Hloubětín 

 

  

   TISK:        Z - 12606 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/32 

Materiály pod poř. č. 32 - 50 uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   33 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností JRD Luka s.r.o. a 

hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12565 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/33 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

Svěření: 

Praha - Běchovice (přístřešky MHD a zábradlí v k.ú. Běchovice) 

Praha 12 (pozemek v k.ú. Kamýk) 

Praha 16 (pozemky v k.ú. Radotín a stavba veřejného osvětlení v k.ú. Radotín) 

Odejmutí: 

Praha 2 (stavby veřejného osvětlení v k.ú. Nové Město) 

Praha - Slivenec (pozemek v k.ú. Slivenec) 

Praha 12 (pozemek v k.ú. Točná) 

Praha - Libuš (pozemky v k.ú. Písnice) 

Praha - Zličín (pozemek v k.ú. Sobín) 

Praha - Běchovice (kanalizační síť v areálu VÚ Běchovice) 

Praha 6 (bytová jednotka v k.ú. Smíchov) 

Praha 16 (pozemky v k.ú. Radotín a stavba veřejného osvětlení v k.ú. Radotín) 

Praha - Libuš (pozemky v k.ú. Písnice) 

 

  

   TISK:        Z - 12832 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/34 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků parc. č. 2232/2 v k.ú. Michle, ve vlastnictví hl. m. Prahy za parc. 

č. 3454/6, parc.č. 3454/7 a parc.č. 3456/2 v k.ú. Michle, v podílovém spoluvlastnictví 

fyzických osob 

 

  

   TISK:        Z - 12669 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/35 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k.ú. Hloubětín mezi Společenstvím vlastníků Nademlejnská 

1069 a hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z - 12685 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/36 

Usnesení bylo přijato. 

 

   37 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 544/1 k.ú. Prosek 

 

  

   TISK:        Z - 11803 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   38       PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/37 

Usnesení bylo přijato. 
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   38 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2315/2 v k. ú. Dejvice 

 

  

   TISK:        Z - 12567 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  19        PROTI:  2        ZDRŽEL SE:  3   

 

 

   NEPŘIJATO                                                                                

Primátor HMP vznesl dotaz, týkající se neschválení a stažení tohoto tisku. Radní 

Zábranský sdělil, že tisk je v rámci ZHMP projednáván poprvé a jeho stažení se týkalo 

projednávání v Radě hl. m. Prahy.  

 

Usnesení nebylo přijato. 

 

   39 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu o velikosti id. 1/4 k pozemkům parc. č. 

1602/25 o výměře 38 m2 a parc. č. 1610/2 o výměře  234 m2 v k. ú. Braník 

 

  

   TISK:        Z - 12682 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/38 

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod 33 pozemků pod transformačními stanicemi 

 

  

   TISK:        Z - 12697 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO:  32        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0    Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO:  35        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0     

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/39 

Po prvním hlasování vystoupil člen ZHMP Scheinherr s dotazem, kdo zpochybnil 

hlasování. Následně vystoupil náměstek primátora Pospíšil na mikrofon se sdělením, že 
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zpochybňuje hlasování. Poté vystoupil ještě člen ZHMP Vodrážka, který hlasování taktéž 

zpochybnil a zároveň nahlásil střet zájmů. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   41 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu id. 1/2 na pozemku parc.č. 1182/9 o 

výměře 18 m2 v k.ú. Libeň 

 

  

   TISK:        Z - 12715 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení úplatného převodu pozemku parc.č. 3026/2 (o výměře 16 m2) a parc.č. 

3027/2 (o výměře 156 m2) v k.ú. Chodov 

 

  

   TISK:        Z - 12717 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/41 

Usnesení bylo přijato. 

 

   43 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod spoluvlastnického podílu id. 1/2 na pozemku parc.č. 1184/70 o 

výměře 18 m2 v k.ú. Libeň 

 

  

   TISK:        Z - 12754 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/42 

Usnesení bylo přijato. 



35 

 

 

   44 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 1061/82, 1759/4 a 1759/5, vše v k.ú. Liboc,  

obec Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12734 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/43 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2107/5 v k. ú. Košíře 

 

  

   TISK:        Z - 12768 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/44 

Usnesení bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků v k.ú. Braník z vlastnictví společnosti ČEPRO, a.s. do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 11262 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/45 

Usnesení bylo přijato. 
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   47 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí souboru pozemků v k.ú. Holešovice, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12483 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/46 

Usnesení bylo přijato. 

 

   48 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc.č. 331/2 v k.ú. Klánovice z vlastnictví fyzické 

osoby do vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12610 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/47 

Usnesení bylo přijato. 

 

   49 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 1 ks sloupu veřejného osvětlení, 6 ks přeložených sloupů 

veřejného osvětlení, 1 ks světla na přeloženém sloupu veřejného osvětlení a nového 

kabelového vedení umístěného v rámci přeložky vše v k. ú. Michle, obec Praha, z vlastnictví 

společností Skanska Residential a.s. a BB C Orion, a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12493 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/48 

Usnesení bylo přijato. 
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   50 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 7 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Slivenec, obec Praha, z vlastnictví fyzické osoby do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12701 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/49 

Usnesení bylo přijato. 

 

   51 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky hlavního města Prahy o aktualizaci cenové mapy 

stavebních pozemků na území hl.m. Prahy pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z - 12758 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  44        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/50 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   52 

 

předsedové výborů 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z - 12855 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   45       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 19/51 

Primátor hl. m. Prahy úvodem seznámil přítomné s návrhem textu usnesení. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro územní rozvoj ZHMP Pek, předsedkyně výboru pro strategický a 
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hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Nepil, Nacher, 

předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a pohřebnictví ZHMP ZHMP 

Kubesa, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Vodrážka, náměstkyně 

primátora Udženija 

 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.odvolává ke dni 12. 12. 2024 z funkce člena Výboru pro životní prostředí, veřejný prostor 

a pohřebnictví ZHMP Mgr. Michala Kočího  

II. volí ke dni 13. 12. 2024 do funkce členky Výboru pro životní prostředí, veřejný prostor 

a pohřebnictví ZHMP Ing. Evu Tichou 

 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

 

1  Z-12806 k informaci o zprávě o činnosti Rady HMP za I. 

pololetí roku 2024 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

2  Z-12800 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

3  Z-12830 k průběžné zprávě o plnění úkolu vyplývajícího z 

usnesení Zastupitelstva HMP č. 15/13 ze dne 20. 6. 

2024 ve věci oblasti hl. nádraží dotčené změnou 

územního plánu Z 3736 

 

náměstek 

primátora  

Hlaváček 

 

4  Z-12802 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

5  Z-12804 k úpravě rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v 

roce 2024 v kap. 0416 v souvislosti s poskytnutím 

účelových neinvestičních transferů ze státního 

rozpočtu z MŠMT 

 

radní Kovářík 
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6  Z-12791 k podání komplexní a kompletní informace v 

souvislosti s trestní kauzou nazývanou "Dozimetr" 

ve smyslu usnesení Zastupitelstva hlavního města 

Prahy č. 1/30 ze dne 24. 11. 2022 

 

radní Zábranský 

7  Z-12842 o poskytnutí součinnosti Dopravního podniku hl. m. 

Prahy, akciová společnost Magistrátu hl. m. Prahy 

ve věci anonymizace zprávy z hloubkového auditu 

Dopravního podniku hl. m. Prahy, akciová 

společnost za období 2014–2022 

 

radní Zábranský 

8  Z-12854 Výroční zpráva Pražského inovačního institutu, z.ú. 

za rok 2023 

 

radní Mazur 

 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Dopis zastupitelům - veřejné sbírky a zvážení dopadů připravované vyhlášky na danou 

komunitu 

(HelpMi z.s.) 

 

Petice občanů Prahy 15 – Chraňme Horní Měcholupy (přestavba výměníkové stanice 

v Milánské/Livornské ulici) 

(Bc. Michal Šebesta, Dis. *****) 

 

Sdělení MŽP obcím k oddělenému soustřeďování textilního odpadu v obcích  

od 1. ledna 2025 

(Ministerstvo životního prostředí, Vršovická 1442/65, 100 10 Praha 10) 

 

Materiál k problematice restauračních zahrádek 

(Ing. Filip Dvořák, *****) 

 

Žádost o zrušení výběrového řízení na prodej pozemku parc. č. 1492/21 v k. ú. Strašnice 

(Lenka Landová, *****) 

 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 
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Přijatá usnesení ZHMP č. 19/1 až č. 19/51 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 3,05        

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

                      

 

 

 

Václav Bílek 

 

 

 

 

 

 

Jan Wolf 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 18. 12. 2024 

 


